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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte med SPF Seniorerna Häggen den 11 december 

2017. 

Närvarande: Mona Wilsson, Karin Mattsson, Vivianne Edelsvärd Öberg, Karin Burman. Lena 

Esbjörnsson, Lars Hallberg, Gun Lindkvist. 

Frånvarande: Jan Lundquist 

 

§ 152 Ordförande Vivianne Edelsvärd-Öberg öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

§ 153 Att jämte ordförande justera dagens protokoll väljs Karin Mattsson. 

§ 154 Styrelsen fastställer dagordningen.  

§ 155 Föregående protokoll.  

Genomgång av föregående protokoll och eftersom brev är utskickat till alla medlemmar som 

inte betalat avgiften, så plockas de bort från medlemsregistret före 15/12 2017. Det är viktigt 

att inga medlemmar, som inte betalat medlemsavgiften finns kvar, för de belastar föreningen. 

Sponsorpengar har kommit från Pite Energi. Faktura är inlämnad till Sparbanken Nord, men 

inga pengar har kommit in. Sekretetaren får i uppdrag att kontakta dem angående detta. 

Kassören skickar in den underskrivna återrapporteringen till Sparbanken Nord, när vi fått 

besked om pengarna. Kören har nu betalat vårens hyra på Kyrkcenter förutom 300kr och detta 

dras av från deras ersättning för framträdandet 13 december. Protokollet justeras och läggs till 

handlingarna. 

§ 156 Budget och medlemsutveckling. 

Kassören redogör för resultatrapport per den 2017- 11-31. Styrelsen diskuterar en del 

kostnader och kollar upp mot årets budget. Budgeten ser mycket positiv ut. Styrelsen lägger 

den till handlingarna. Styrelsen fastställer kassörens förslag till budget 2018 med några 

ändringar. Beslut om budget 2018 tas i januari.  

Diskussion kring medlemsutvecklingen. Enligt medlemsregistret Miriam har vi 789 

medlemmar vid tidpunkten 2017-12-02. Enligt den senaste mätningen har vi fått 33 nya 

medlemmar i år. Styrelsen fortsätter att bevaka medlemsutvecklingen. Våren 2018 måste 

styrelsen i ett tidigt skede kontakta medlemmar som inte betalat avgiften. 

 



§ 157 Aktuellt från förbund och distrikt 

Distriktets utbildningsplan är under planering och Mona återkommer när detta är klart. En 

satsning ska göras på utbildning i både medlemsregister och hemsida. Det blir både 

nybörjarkurser och fortsättningskurser. 

Mona redogör för planeringen av sommartinget 2018 och distriktet har uppvaktat förbundet 

angående hjälp med kostnader. Hon har även deltagit i kvalitetsmässan gällande 

äldreomsorgen.  

Mona presenterar förbundsstyrelsen rekommendationer vad gäller partikontakter. Viktig 

information för oss, eftersom vi i vår verksamhetsplan 2018 skrivit in att anordna 

politikerutfrågning på lokal nivå.  

§ 158 Rapporter 

- 15 nov.     Birgitta Sjömark på Häggens Kulturcafé lockade en mycket stor publik. Bra 

stämning och bra underhållning. 

-  22 nov Teaterresa till Norrbottensteatern blev en trevlig tillställning. Det blev ont om tid 

för middag.  Till ett annat år föreslår styrelsen att vi bör starta tidigare från Piteå och att 

en person hämtar biljetterna, så slipper alla i bussen sitta och vänta. 

- 29 nov.    Trivselkväll kl.19.00 Program: Sikforsarna. En mycket trevlig tillställning som 

lockade mycket folk. Trevlig stämning och bra och roande underhållning.  

  

§ 159 Verksamhetsplan 2018 och Verksamhetsberättelse 2017 

Dokumenten gås igenom och några tillägg och ändringar görs. Sekreteraren mailar ut 

till styrelsen direkt efter nyår, när vi vet det exakta medlemsantalet detta datum.

   

§ 160 Planering kommande möten under hösten 

- 13 december Luciaunderhållning på Stadshotellet. Styrelsen kommer kl.12.00 och 

förbereder för kören och luciatåget. Samling kl.12.30 för glögg och pepparkaka och kören 

sjunger. Lunch blir kl.13.00. Luciatåget från Christinaskolans åk 9 musikklasser kommer 

kl.14.00 och det är 18 elever. 

 

 

§161 Valberedningen har ordet 

Valberedningen redogör för det aktuella läget i valberedningens arbete. De konstaterar att det 

är svårt att rekrytera män. Ett par namn är klara och valberedningen presenterar alla namn på 

styrelsemötet 12 februari. 

 

§ 162 Övriga frågor  

Vårens program gås igenom och styrelsen beslutar vilka datum vi ska boka skrivtolkar. 

Sekreteraren får i uppdrag att skicka vårens program till tolkcentralen och meddela dem 

våra önskemål.  



Ordförande skickar ut diplom till nya hedersmedlemmar, alltså de som fyllt 90 år i år. Lars 

kollar namn på dessa och meddelar Vivianne. 

§ 163 Styrelsen beslutar att vårens styrelsemöte blir andra måndagen i varje månad.  

8/1, 12/2, 12/3, 9/4, 14/5, 11/6 kl.13.00 i Medborgarskolans lokaler. 

§ 164 Styrelsen packar program för våren 2018 till alla som inte har mailadresser. Sedan görs 

också utskick till alla 65-åringar.  

§ 165 Dagens ordförande Vivianne Edelsvärd-Öberg tackar styrelsen för visat intresse och 

avslutar mötet. 

Piteå 11 december  2017 

 

………………………….   ……………………… 

Gun Lindkvist   Vivianne Edelsvärd-Öberg 

Sekreterare    Ordförande 

…………………………. 

Karin Mattsson 

Justerare 

 

 

 


